
Bestyrelsens beretning 2012 

 

2012 har i forhold til de tidligere år været et meget roligt år, så bestyrelsens arbejde har stort set ’blot’ 

været de løbende sager.  

Lukning af Udemarken 

Generalforsamlingen sidste år godkendte det forlig, der var fremsendt og både Hjørring kommune og 

Gentofte Læreforening gjorde det samme, hvorefter vi nu kan betragte sagen som afgjort. 

Det betyder, at arealet mellem Udemarken og Indemarken  nu er indhegnet og at der sker en afgræsning af 

arealet. Dette indebærer, at der i perioden 1/6 - 1/12 kan gå kreaturer (ikke tyrer) eller heste i området. 

Dog må den sydligste del ikke bruge i ugerne 26 - 33. 

 

Vejene 

Vejene er igen i år blevet repareret; men det er jo et årligt tilbagevendende opgave, så de vil igen blive 

ordnet, når entreprenøren finder det forsvarligt. 

I den sammenhæng opstår der på et tidspunkt et problem på Udemarken med sandfygning. Denne vej er 

ganske vist ikke vores; men bliver brugt som adgangsvej til Kystmarken og dermed halvdelen af 

medlemmerne. Det er derfor også i vores interesse at vejen er farbar og vi er derfor gået i dialog med vores 

naboforening for at finde et brugbar løsning, når det bliver aktuelt. 

 

Stierne 

Vi fik stierne ryddet for 2 år siden. I 2012 blev stien mellem Kliltmarken og Kystmarken ryddet af et 

medlem. Tak for det ! men det bør være foreningens ansvar og opgave at rydde stierne , hvorfor vi vil sørge 

for denne rydning én gang i løbet af sommeren. 

I den forbindelse er hegnet i den sydlige del placeret ret uheldigt, idet det nogle steder går ind over stien, 

så derfor vil vi etablere en ny langs dette hegn. 

 

Kystsikring 

<afventer Søren> 

Postkasser 

Vi har i år oplevet,  at der er sat reklamer for udlejningsbureauer på postkasserne. Det synes vi ikke pynter i 

området og har derfor bedt om, at disse reklamer bliver fjernet. 


